
„Jestem kobietą - co to znaczy?” - film o sześciu niezwykłych kobietach

2021-09-17

Fundacja Eurointegracja przygotowała film o krakowiankach, które prezentują 6 różnych kultur, 6

różnych punktów widzenia i doświadczeń. Nasz kod kulturowy wyniesiony z domu, szkoły, kościoła –

nasze schematy myślowe – jak się mają w zderzeniu z innymi? Kobiety z różnych kultur, niosą bagaż

doświadczeń wyniesionych ze swoich stron, o których opowiadają w filmie „Jestem kobietą - co to

znaczy?”.

Realizator filmu - Fundacja Eurointegracja - w rozmowach z kobietami z Maroka, Finlandii,

Meksyku, Syrii, Wietnamu i społeczności żydowskiej uchyla zasłony kryjącej ich sekrety jako

matek, córek, żon, pracownic, obywatelek.

W filmie wykorzystano nagranie z próby Chóru w Kontakcie pod dyrekcją Wassima Ibrahima

oraz materiały z projektu realizowanego przez Fundację One World One Heart „In The Circle of

Ancient Traditions II – migrant women integration.” 

 

Zadanie publiczne jest współfinansowane ze środków Miasta Krakowa
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